
 

 

Referat nr. 65 fra bestyrelsesmøde den 26. oktober 2015 

 

Tilstede: Arne, Ole, Tonny, Frank, Kurt, Lisbeth 

Uden afbud: Daniel 

Dirigent: Arne 

Referent: Lisbeth 

 

Dagsorden: 

     1.   Godkendelse af referat 

     2.   Orientering fra formanden 

     3.   Indkomne klager 

     4.   Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

     5.   Ting til drøftelse/beslutning 

     6.   Eventuelt 

 

Ad. 1:     

Referat nr. 64 fra 9. september 2015 er godkendt. 

 

Ad. 2:  

Arne byder velkommen. I særdeleshed til Kurt Ørvad Jensen, som blev valgt ind, som nyt 
medlem af bestyrelsen, ved beboermødet d. 9. september 2015. 
 
Det konstateres, at beboermødet onsdag d. 9. september var vel besøgt, hvilket 
bestyrelsen var meget glade for at se. 
 
I henhold til ønsker fra mødet d. 9. september, har formanden og Henrik Lykholt 
foranlediget opsætning af tørrestativ ved Frank Rygårds Vej 10. 
Ligeledes vil der blive opsat tørresnor og askebæger (betonrør med sand) ved Stationsvej 
57.  
Derudover vil der også blive opsat askebægre andre steder i afdelingen – og vi, i 



bestyrelsen, samt ejendomsfunktionærerne, vil selvfølgelig opfordre beboere og gæster i 
afdelingen til, at kigge efter disse og benytte dem, når man har et skod man skal af med. 
Tak. 
 
Det meddeles at der vil være vejarbejde på Stationsvej, grundet opgravning og udskiftning 
af kloakrør. Dette arbejde vil stå på i perioden 2. november 2015 til 29. februar 2016. 
 
Formanden orienterer også bestyrelsen, om varsling af opstramninger på 
afdelingsbestyrelsernes årlige rådighedsbeløb. Disse forventes at blive effektueret ved 
årsskiftet. 
 
Siden sidste møde har der været 15 fraflytninger og ligeledes 15 tilflytninger i afdelingen. 
 
Dato for næste års besigtigelsestur er blevet fastsat til 20. – 22. maj 2016. Turen går til 
Vestkysten. 
 
Sidst mindes der om det ekstraordinære repræsentantskabsmøde, som afholdes i 
Søparken, tirsdag d. 1. december 2015, kl. 17. 
 

Ad.3:  
 
I perioden fra sidste møde og til nu, er der indkommet 3 klager fra forskellige beboere i 
afdelingen: 
Stationsvej – larm, skrigeri, banken på væggene om natten 
Stationsvej – manglende trappevask, samt afsætning af affald på trappen 
Ringholmsvej – larm, høj musik til langt ud på natten. 
 
 
Ad.4: 
 
Ole spørger til den manglende oprydning i og omkring fælleshuset, når man har afholdt 
fest her?! 
Formanden fortæller, at boligselskabet er i gang med at udfærdige ny lejekontrakt til 
Fælleshuset. 
 
Kurt efterspørger tidspunkt for udskiftning af komfurer, hvortil formanden henviser til 
svaret, som Allan Kirch kom med, ved beboermødet d. 9. september 2015.  
 
 
Ad.5: Intet 
 
 
Ad.6:  
Næste møde mandag d. 23. november 2015, kl. 17.00 i Fælleshuset, Bakkevej 11 
(juleafslutning)  



 

 

Lindholm, 9. september 2015 

 

_________________                         _________________                  _________________ 

Arne Olesen   Ole Christiansen             Lisbeth Glud 

 

 

_________________   _________________              _________________ 

Kurt Ørvad Jensen  Tonny Larsen                                Daniel Pullen 

 

 

_________________  

Frank Hansen 


